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 .2210.7  –סיכום ועדת חינוך                 

 משתתפים 

 חיים ברוידא, ראש העיר 

 לאה קליינמן, נציגת ציבור ד"ר 

 מנהלת מחלקת אחזקת מבנים טלי ברון, 

 מנהלת מחלקת גני ילדים  תמר גייגר, 

 מנהלת בי"ס אמי"ת רננים  אסתי פרידמן,

 מנהלת בי"ס יחדיו  קרן סטלמך,

 יו"ר ועד הורים יישובי אודליה שינדורף,  

 אחזקת מבנים , מנהל אגף בינוי, רכש ולוגיסטיקהגבי בוזגלו, 

 רויטל שפירא, מנהלת אגף החינוך 

 

 הנושאים  

   שיפוצי קיץ   .1

 נרשמים וט  בתי"ס עם מיע .2

 שיפוצי קיץ 

 הציגה את המצגת )מצ"ב(  –  רויטל

ציין את השינוי שחל בתהליך שיפוצי בתיה"ס. תהליך רב שנתי, שינוי עומק ולא   –חיים 

 קוסמטיקה. 

 ביקשה להבין את הפער בתקציב בין התכנון לביצוע.  –  אודליה

השיב כי יש בתי"ס שהתכנון והביצוע היו דומים ויש מקומות שהתכנון המפורט הביא   –  גבי

 . ביה הקפדה על התכנסות לתקצבכל מקרה השנה הית  .ותביצוע גבוה הוצאות ל

וככל שיתאפשר ישקל תוספת תקציב    וציין שהתקציב לשיפוצי עומק הוגדר לקדנציה ז – חיים 

 בקדנציה הבאה. 

 תיארה את הקשר בין הפדגוגיה למבנים –  אסתי

 שאלה לגבי מידת מעורבות המנהלים בבינוי.  –  לאה

 . בכל השלבים של המנהלים  מעורבות גבוהה מאודהשיבה כי יש  –  רויטל

ים שלא יהיה להם  זורלאור העובדה שיש גנים וא ,ציינה שרשימת גנ"י צריכה דיוק –  תמר

 רישום. 

חופש )ויש גם עבודות  בזמן של ה שאפשר לעשות אותם  ם צריך לבחון שיפוצי הדגיש כי  – חיים 

 לילה(. 
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שיפוצי העומק שכוללים: תקשורת, חשמל, שירותים, חדר מורים, דלתות, הצטיידות,   –גבי  

 הליקויים לא גדולים.   ,אחרי שנהבית" בבדק " התייעלות אנרגטית בתאורה הביאו למצב שגם  

 ₪.  ₪600,000 במקום מיזוג שאמור היה לעלות  32,000מטרו הושם מאוורר ענק בעלות של ב

לתיקון  מעשה י אחרי הסקר בכפר בתיה לא נעשה ע"י רשת אמית ביקשה להדגיש כ –  אודליה

 ליקויי השירותים, ביקשה את התערבות הרשות למול רשת אמית. 

ציין שהוא יבדוק זאת מול הרשת, עם זאת ההשקעות במתחם עבור הדמוקרטי, נועם   – חיים 

כים לקראת חזון  כפר בתיה, גוגיה, אולם ספורט יקודמו ויש התקדמות בועדות בעניין זה. הול

 גדול. 

 גני הילדים כבר בעבודה, כולל מתקני חצר.  –  גבי

 בתי"ס קטנים 

 ות התושבים. מ יש בתי"ס קטנים, אני לא מעוניין לסגור אף בי"ס, יש גידול בכ  –חיים 

 תזין אותו בהמשך.  2012שכונת   , כון אביבילגבי ת

 המרכז מתפתח ע"י תמ"א   –גם במגד  

 יש הגירה חיובית לעיר 

 גנ"י .  4פתחנו גנ"י במרכז העיר, ויבנו עוד 

 בתי"ס שהתרוקנו לאט לאט יתמלאו. 

והשנה עם פתיחת מסלול מונטסורי    א' תל' לכיתה  25דוגמא לבי"ס שאזור הרישום שלו יחדיו   

 תל'.  72 -עלה ל

 חדרים יאפשר התחדשות. 3התמ"א מכניסה זוגות צעירים ובינוי  

דיות שבטווח ביניים  תוכל להגדיל אותם ע"י  ונצטרך לחשוב על ייח ם ימגד, ברטוב והדר קטנ 

 ויסות תלמידים מבתי"ס ברחבי העיר. 

ציינה שהיתה מאוד מודאגת ממיעוט התלמידים יש לזה משמעות על מעוט משאבים,   –  קרן

 משאבי חנ"מ, השפעה על סוגיות חברתיות, מסיבות סיום, טיולים. 

 ס יסודי. בנוה זמר יהיה עוד בי" –  רויטל

 ? יניים? אולי יש לדאוג לתיעדוף כספי למוסדות קטניםהבמה הפתרונות לטווח   –  אודליה

הגדוד העברי. ובתי"ס כגון "בי"ס מכיל" ייתן  ההתחדשות ברח'  בי"ס הדר יתמלא ע"י   – חיים 

 מענה לייחודיות. 

 יח"ד.  600 -כחט"ב יונתן יתמלא ע"י  

 ומתאים עבור בתי"ס מכילים.צריך לוודא שיהיה כ"א מספיק   - אסתי

 אני מאמין בשילוב המלא. גם למחוננים דאגנו.   – חיים 

 תעשה מחשבה מלאה לגבי המקור הנכון הזמן והתקצוב של בי"ס מכיל.  –  רויטל

 

 רשמה: רויטל שפירא 
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